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ZAPISNIK 
 

9. redne seje sveta KS Marezige, ki je bila v sredo 24.4.2024 ob 19. uri v sejni sobi krajevne 
skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Alen Babič, Mavricijo Košanc, Irvin Kocjančič, Boštjan Čok, Miroslav Hrvatin, 
Robert Belič, David Lakošeljac,  Boris Babič, Fabijo Jerman, Boštjan Čok, David Lakošeljac 
 
Predsednik sveta KS pozdravi vse prisotne, ugotovi sklepčnost od 9 članov je prisotnih 9. Za sejo 
predlaga naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 8. redne seje sveta KS; 
2. Trgovina Marezige – aktivnosti; 
3. Tekoče aktivnosti; 
4. Obravnava prispelih vlog na KS; 
6. Razno 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE SVETA KS 

 
Predsednik pove, da so zapisnik 8. seje  prejeli vsi člani sveta po pošti. Na zapisnik ni bilo 
pripomb. Člani sveta so  z 9 glasovi ZA, nihče proti,  sprejeli naslednji 
SKLEP št.: 49-9 
Potrdi se zapisnik 8. redne seje sveta KS. 
 

Ad 2 
TRGOVINA - AKTIVNOSTI 

 
Predsednik seznani člane sveta, da sta se s  podpredsednikom udeležila skupnega sestanka z 
direktorjem KZ Agarie Koper, z.o.o. ki je predlagal, da bi se sporazumno prekinila pogodba s 8.5. 
Po predstavitvi predsednika, da pogovori za novega najemnika potekajo, da je interes KS, da se 
trgovina ne zapre, so po pogovoru bilo doseženi naslednji dogovor, in sicer: 
Trgovina ostaja do 15.9.2024 odprta, do 29.9.2024 se trgovina izprazni. Urnik trgovine vsak dan 
od 8.00 – 16.00, odprte so možnosti ob dobrem poslovanju do 17.00 ure, v sobotah od 8.00 – 
13.00 ure.  Člani sveta so po  temeljiti razpravi  z 9 glasovi ZA, nihče proti,  sprejeli naslednji 
SKLEP štev.: 50-9 
Z Aneksom k osnovni Najemni pogodbi se opredeli predlog poslovanja trgovine v Marezigah do 
15.9.2024. V primeru dogovora za drugim najemnikom, KS gre takoj v razpis za oddajo trgovine 
v najem.  Z dosedanjim najemnikom KZ  Agrario Koper se predčasno sporazumno prekine 
najemno pogodbo. 
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Predsednik v nadaljevanju pove, da potekaj pogovori s predstavnikom SPARA in FAME. 
Predstavniki Spara so izpraznili pripravljenost priti v Marezige, s tem, da se moralo trgovino 
malo razširiti (cca 200m2) Sami bi poiskali frašizanta. Spar bi bil pripravljen investirat v 
prostor. 
Posredovan jim je bil izris trgovine, z njihove strani čakamo idejni projekt. 
 
Potekali so razgovori s predstavnikom FAME, slednji bi lahko pričeli z razgovori o prevzemu 
trgovine šele v mesecu septembru, kar pa je za nas prepozno.  
 
 

 
Ad 3 

TEKOČE AKTIVNOSTI 
 

Poroča: predsednik sveta KS 
 
3.1. 
V Sabadinih potekajo priprave na  asfaltiranje ceste  po vasi in proti Jagru. Asfaltiranje bo 
financirala MO Koper , predlog prispevka KS k sanaciji ceste  je 900,00 €. Člani sveta so soglasno 
z 9 glasovi ZA, nihče proti,  sprejeli naslednji 
SKLEP št. 51-9 
Izda se naročilnico za delno asfaltiranje javne poti v Sabadinih  v višini 900,00 z ddv. 
 
3.2.  
Na MO Koper smo posredovali dopis v vezi z sanacijo bankin ob cesti za Bržane. Izvajalec bo 
izvedel betonažo bankin. 
 
3.3. 
Asfaltirala se je ceste okrog vasi Bernetiči iz naslova NRP za leto 2024. 
 
3.4. 
KS je dosegla dogovor z MO Koper in lastnico parcele, da se napelje JR ob cesti po starih 
drogovih od centra Marezig do Bernetičev. 
 
Poroča- predsednik:  sanacija cest  iz naslova NRP 
 
*Obnova mostu in dela cestišča za Trsek, popisi so že narejeni 
*V izvajanju je popis del za sanacijo ceste od šole proti Kozlovičem 
*Pripravlja se razpis za sanacijo ceste od Burjev proti Kavaličem, z lastnih je dosežen dogovor o   
posegu v parcele. 
*Pridobili smo ponudbo za sanacijo vdora ceste pred vasjo Lopar. Sanacijo bo izvedla MO Koper. 
 
 
 

Ad 4 
OBRAVNAVA PRISPELIH VLOG NA KS 

 
4.1. 
Društvo upokojencev Marezige naproša KS za finančno pomoč pri delovanju in aktivnosti 
društva.  
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Po krajši razpravi so člani sveta z 9 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP štev. 52-9 
Društvu  upokojencev Marezige se odobri sredstva v višini 250 €. Izda se naročilnico. 
 
4.2. 
Krajanka iz zaselka Rokavci naproša KS za delno sanacijo ceste od Bečancev proti Rokavcem. 
Na cesti so nastali večje poškodbe, ki bi jih bilo potrebno sanirati. 
Člani sveta po razpravi soglasno z 9 glasovi ZA sprejmejo naslednji 
SKLEP štev. 53-9 
Opravi se ogled na terenu, pridobi popis in ponudbe. Najugodnejšemu ponudniku se izda 
naročilnico iz naslova tekočega vzdrževanja javnih poti do višine 2.000,00 €. 
 
4.3. 
Krajanka iz Marezig, ki stanuje pod domom KS v Marezigah naproša za postavitev panel ograje 
oz. najde kompromis za zaščito zelenja, ki ločuje razgledno ploščad . Obenem bi ublažili hrup, ki 
se odvija na ploščadi in v samem centru Marezige. 
Člani sveta predlagajo, da se s  krajanka dobijo  neposredno na terenu, ter skupaj poskušajo 
doseči dogovor o možnosti namestitve ograje ali česa drugega, glede na razpoložljiva finančna 
sredstva KS. 
 
4.4. 
Predsednik člane sveta seznani s participativnem računu. Predlaga, da bi podali predlog za 
vzdrževanje dvorane (zamenjava parketa) in multimedijsko opremo, saj se dvorano namenja za 
različne dogodke, prireditve, srečanja, predavanja. 
Svečana seja občinskega sveta MO Kope bo v dvorani doma KS Marezige, 18.5. isti dan bo krajša 
slovesnost s polaganjem venca ob spomeniku  v Marezigah. 
KS je na MO Koper naslovila prošnjo za pomoč pri sofinanciranju popravila strehe, ter ureditev 
sejne sobe z znižanjem stropa, namestitvijo novih luči v dvorani in sejni sobi, beljenje odra. 
Istočasno bi v sejni sobi namestili nove mize in stole ter multimedijsko opremo, kar bi bil 
strošek KS Marezige. Člani sveta so soglasno z 9 glasovi sprejeli naslednji 
SKLEP št. 54-9  
Sprejme se sofinanciranje ureditve sejne sobe - oprema v domu KS Marezige iz postavke 
finančnega plana KS OB050-19-000220. Pridobi se ponudbe za opremo (mize, stoli, 
mulitimedijska oprema), najugodnejšemu ponudniku se izda naročilnico. 
 
4.5. 
S stani članov Mladinskega društva Marezige je prišla pobuda o sanaciji stropa v sobi, kjer 
delujejo. 
Člani sveta so soglasno z 9 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP št. 55-9; 
Pridobi se predračun za sanacijo prostora, ki ga ima v uporbi Mladinsko društvo Marezige, 
najugodnejšemu ponudniku se izda naročilnico. Sanacija prostora se krije iz postavke 
finančnega plana KS OB050-19-000320. 
 

Ad 5 
RAZNO 

5.1. 
Na KS prišla pripomba nad neustrezno postavitvijo avtobusne postaje in ekološkega otoka v vasi 
Kozloviči. Pripombo utemeljujejo z problematiko varnosti, ker se oboje nahaja pred ovinkom ob 
cesti za Trske, lastnik parcele na drugi strani pa je namestil mrežo le 0,50 m od cestišča.  
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Predsednik in član iz Trušk se pogovorita z lastnikom parcele o možnosti premaknitve ograje. 
Pojasnilo MO KP glede vrisa prehoda za pešce je, da se prehod ne more vrisat, ker ni pločnika. 
Za varnost poskrbijo krajani sami. 
 
5.2. 
Član iz Trseka pove, da s strani CPK še ni dokončana sanacija bankin od Kozlovičev proti Trseku. 
Predlaga za nabavo materiala za beljenje prostorov v vaškem domu v Trseku. 
Člani sveta soglasno z 9 glasovi ZA sprejmejo naslednji 
SKLEP št. 56-9: 
CPK se ponovno obvesti o nedokončanju dela na cesti proti Trseku 
Izda se narčilnico za nabavo barve in drobnega materiala za beljenje vaškega doma. 
 
5.3. 
Član iz Loparja predlaga, da bi se na igrišču v Loparju namestilo dodatno, manjkajočo panelno 
ograjo.  
Trenutno KS nima planiranih sredstev za nabavo ograje. 
 
5.4. 
Član iz Trušk . Irvin Kocjančič, poda naslednjo pisno izjavo: 
1.Pozivam, da se za parc. št.  1599/13, 1599/10, 1559/9 vse k.o. Truške, v zemljiški knjigi vpiše 
javno dobro na podlagi odločbe. 
Parcele v naravi predstavljajo gozdiček, ki je v splošni rabi. Po navedenih parcelah poteka javna 
infrastruktura, ki je namenjena krajanom, zato pozivamo Mestno občino Koper, da brez 
odlašanja opravi predlagano in uredi stutus vpisa zaznambe javnega dobra v zemljiški knjigi. Na 
KS Marezige je bila predhodno že posredovana pobuda o vzpostavitvi javnega dobra na 
omenjenih parcelah. 
 
2. Pozivam, da se parcelo štev. 1140/1 k.o. Truške nameni v funkcijo stare šole v Truškah, in 
sicer, da se stavbno zemljišče nameni za parkiranje avtomobilov. 
 
Člani sveta so po razpravi soglasno z 9 glasovi  ZA sprejeli naslednji 
SKLEP št. 57-9 
Pisno Izjavo Irvina K.  se posreduje na ustrezene službe MO Koper v nadaljno obravnavo. 
 
5.5. 
Irvin Kocjančič pove, da je potrebno urediti odtok vode na pokopališču v Truškah. 
Preveri se stanje in opravi popravilo v kolikor se ugotovi poškodba. 
 
Ker pod razno ni razpravaljal nihče več je predsednik sejo zaključil ob 20.30 uri. 
 
Zabeležila;       Predsednik sveta KS: 
Marica Babič       Alen Babič 


